
Generalforsamling NASH 17.09.22 
Hvor: Ås, NMBU S119 

Når: 17.09.2022 kl. 10.00  

IP: Hyperlink 

Saker: 

 

Sak 1: Valg av møteledelse 

Valg av møteleder:  

• Jonas 

Valg av referent  

• Rakel  

Valg av to personer til å signere protokoll  

Tommas og Yngvild  

 

Sak 2: Konstituering av møtet 

Stemmeberettiget:  

• 1 rep selvskapsorkesteret  

• 2 ohmske motstanden  

• 0 Jurist  

• 2 Åsblæst’n  

• 2 dragern  

• 2 bjørneblæs  

• 0 bærsjeblæstn  

• 2 Spadser  

• Antall stemmeberettige ved start av møtet: 16 (Fikk ikke med meg alle som var til stede, 

gikk dessverre for fort) 

Gjennomgang av dagsorden for møtet: 

• Lagt til sak etter vedtektsendringer og før valg av nytt styre:  

o Valg av hvor smash skal være på høsten 2023?  

 

Godkjenning av innkalling 

Se eget dokument 

Godkjent  

 

Sak 3: Godkjenning av årsmelding 

Kritikk av kontotilgangen til NASH.  

• Dette er NASH klare over og det jobbes med saken.  

Godkjent  

https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fntnu.zoom.us%2Fj%2F94314251034%3Fpwd%3DRVFsVmJmczJzU05CN1NpaXk0OFV0Zz09%26fbclid%3DIwAR1Uqf7QVGF1zshTJ1fRLr8D8769SB7Guqh6IgoysLM3FizQWN2Xe5lg2Kk&h=AT1qCCTkiYeKBins4IsiwzXfWyzMUp0_KiIliGcAlBzH1o821FlWM6j4xGJqUa-F22wi6cuh0eVfJ-W0ltdr7ZSIxjRFEexJ7kUl9F4gEw89xOygzo2PybPZEooQ_tCaH0jB&__tn__=q&c%5B0%5D=AT3paUzoWEf-yRkDu6-OEJoCR92HJ349es1ffMC2H-AT691plAgjJSaUXwVdBMck_7YwHDDL1707EDhKrwvJ2UjteECodvytZhNzXvUULyn5lmPBwgC8sGUqHYYWOYwX72I


Sak 4: Godkjenning av regnskap 

Se eget dokument 

Omkostninger post – det koster penger å ha en konto, samt at google-admin koster penger. 

Google-admin skal kanskje ikke betales for siden NASH er en ideellorganisasjon, så dette 

jobbes det med slik at NASH ikke har noen utgifter i fremtiden.  

Regnskapet ble godkjent  

 

Sak 5: Fremleggelse av budsjett for kommende periode (og 

godkjenning)  

• Budsjettet fikk kritikk for å kun ha med omkostninger i beregningen, få inn omkostninger 

for SMASH i budsjettet. Få inn hvor mye man forventer å gå i pluss eller minus. Som en 

ideell organisasjon burde man gå i null.  

• Kristiansand smash gikk i pluss. Åsblæst’n går enn så lenge i null og burde ha det greit  

• Jonas (styreleder) vil legge til endringer i budsjettet etter forespørsel 

• To forslag til hva man skal gjøre med godkjenning av budsjett. Man kan godkjenne:  

o Budsjettet slik det står nå. Styret vil gjøre endringer og sende disse 

endringene på epost til medlemmene med skriftlig oppklaring på 

endringene. 14 for 1 mot, 1 mot 

o Budsjettet slit det står og vil ha opp et revidert budsjett på neste 

generalforsamling.  

• Budsjettet er godkjent. 14 for, 1 mot, 1 avholdende.  

 

 
  

  



Sak 6: Vedtektsendringer 

En rekke endringsforslag er blitt fremmet i forkant av generalforsamlingen. 

Se eget dokument 

 

Forslag 1: Redaksjonell fullmakt  

15 for, 0 mot, 1 avholdende  

Vedtatt  

 

Forslag 2: Definisjoner  

15 for, 0 mot, 1 avholdende  

Vedtatt  

 

Mistet en stemmeberettiget, fra medisinske orkester. Antall stemmeberettingere videre i møtet: 

15 

 

Forslag 3: Medlemskap nr 1.  

15 for, 0 mot, 0 avholdende  

Vedtatt 

 

Forslag 4: Medlemskap nr 2 

• Kommentarer på inflasjon og å fastsette kontingenten til 100 kr.  

• Spørsmål om hvor hensiktsmessig det er å fastsette prisen i vedtektene.  

• Kontingent er ikke en engangsbetaling-burde være en årskontingent. 100 kr er lite 

fleksibelt, og man trenger vedtektsendring for å endre dette. 3,5 % kan beskytte de 

medlemslagene som ikke har mange medlemmer. 

o Svar: Hvorfor fastsette kontingent i vedtektene: Man mister en sak på GF noe 

som sparer tid. Ettersom GF er hvert semester, er blir alt tatt opp ofte nok til at 

fleksibiliteten der.  

• Hvorfor fjerne 3.5% - kan beskytte medlemmene som ikke har penger, men det har 

ingen hensikt at orkester med så lite omsetning skal nyte av godene. Disse godene er å 

møte på GF og ha stemmerett, få midler til å arrangere SMASH.  

Forslag til endring i endringsforslaget:  

• Medlemskontingenten skal fastsatt 100 kr per år. De medlemmene der kontingenten 

overstrider mer enn 3.5 % av et medlems omsetning for det siste regnskapsåret, skal 

kontingenten nedjusteres til 3.5 % (skriv en bedre formulering)  

• 14 for, 0 mot, 1 avholdende  

Forslaget er endret  

13 for, 2 mot, 0 avholdende 

Vedtatt  

  



 

Forslag 6: Utmelding  

14 for, 0 mot, 1 avholdende  

Vedtatt 

 

Forslag 7: Spesielle regler ved utestenging 

• Det er en mangel i punkt 5. der skal det stå «to (2) uker», ikke bare «(2) uker»  

• Oppklarende spørsmål: hvilke endringer er gjort:  

o Det er fjernet noen punkter som tolkes som åpenbare  

o Gått fra 2 til 3 år for utestenging  

 

14 for, 0 mot, 1 avholdende  

Vedtatt 

 

Forslag 8: Valg av styremedlemmer  

• Er det implisitt i den nye teksten at det er demokratiske valg? 

• Hvordan skal valget gjennomføres nå?  

o Alle verv skal på valg nå. Noen for et halvt år, noen for et helt. Se saksliste  

14 for, 0 mot, 1 avholdende  

Vedtatt  

 

Forslag 9: Styrets sammensetning  

• Hva innebærer skribent?  

o Den om skal skrive referater, kanskje ha hovedansvar for å fikse møter  

• Økonomisjef (virker som nestleder). Er man nestleder eller er man ikke?  

o Brønnøysundregisteret krever at noen settes som nestleder. I en organisasjon 

som hovedsakelig omhandler økonomi, er det naturlig at nestleder er 

økonomiansvarlig. Dette er for så vidt noe generalforsamlingen kan endre på.   

• Navn på ny posisjon: Medieansvarlig eller mediekaptein 

o Vi får for: Mediekaptein  

15 for, 0 mot, 0 avholdende  

Vedtatt  

 

Forslag 10: Generalforsamling 

15 for, 0 mot, 0 avholdende  

Vedtatt 

 

Forslag 11: Generalforsamling  

14 for, 0 mot, 1 avholdende  

Vedtatt  

  



 

Forslag 12: Generalforsamling  

• Endring av forslag:  

o Stryk- fastsettelse av medlemskontingent  

o Legg til godkjenning av dagsorden for møtet  

Endringene av forslaget ble vedtatt 

14 for, 0 mot, 1 avholdende  

Vedtatt  

 

Forslag 13: Generalforsamling  

15 for, 0 mot, 0 avholdende  

Vedtatt  

 

Forslag 14: Hvem består generalforsamlingen av  

• Forslag:  

o Generalforsamlingen er åpen for alle og alle har talerett  

o Endring vedtatt  

15 for, 0 mot, 0 avholdende  

Vedtatt 

 

Forslag 15: Endringer av vedtekter   

15 for, 0 mot, 0 avholdende  

Vedtatt  

 

Forslag 16: SMASH-arrangørens økonomiske forpliktelser  

• Saken utsettes til GF vår 2023  

 

Forslag 17: Rettlingsliner for godkjenning av budsjett og regnskap   

15 for, 0 mot, 0 avholdende  

Vedtatt  

 

Forslag 18: Oppløsning 

14 for, 0 mot, 1 avholdende  

Vedtatt 

 

Forslag 19: Ikrafttredelse og gyldighet  

15 for, 0 mot, 0 avholdende  

Vedtatt 

 

  



Sak 7: Valg av hvor smash skal være på høsten 2023 

Oslo-korpsene ønsker å arrangere SMASH til høsten. 

• Det er lenge siden det er blitt arrangert Oslo-SMASH. Tidligere har ikke korpsene hatt 

veldig lyst. Nå har de det, og derfor ønsker de å arrangere SMASH høsten 2023.  

• Spørsmål: Har det ikke tidligere vært Ås eller Oslo som har hatt det? Er det ikke lettere 

om Ås og Oslo blir enige om hvem som skal ha SMASH neste gang?  

 

Bergen skal opprinnelig arrangere SMASH til høsten.  

• Spørsmål til Bergen. Hva tenker de om å arrangere til høsten?  

o Det er bedre om Oslo som virkelig har lyst til å arrangere, kan de gjøre dette. 

Bergen kan vente.  

o Det kom også kommentarer på at det da er langt mellom SMASH i Bergen (7 år) 

og var ikke lite positive til å eventuelt måtte vente.  

 

• Spørsmål til etterretning: Skal man fortsette med forrige med den roteringen som 

tidligere bestemt?  

o Da det potensielt er 5 arrangører, om ikke Ås og Oslo igjen vil arrangere 

sammen, blir rotasjonen ødelagt uansett.  

o Dette må sees på neste GF.  

• Kristiansand hintet til at Kristiansand eventuelt kan vente med å avholde SMASH 

dersom Oslo ønsker å arrangere. Dette må undersøkes nøyere.  

 

Forslag rekkefølge SMASH:  

- Vår 2023: Trondheim  

- Høst 2023: Bergen/Oslo – må bestemme dette innad 

- Vår 2024: Bestemmes på generalforsamling vår 2023.  

 

Konsekvens: 3 år siden SMASH har blitt arrangert i Bergen  

 

Fremmede forslag:  

• Oslo eller Bergen bestemmer selv innad  

• Bergen ble vedtatt 

 

Mistet stemmeberettiget: Antall stemmeberettiget: 14  

 

  



Sak 8: Valg av styre  

For å rette opp i valgorden og følge vedtekter vil hele styret tre av, og eventuelt 

stille til gjenvalg med tilpassede perioder. 

Stillinger åpne for valg: 

- Leder (1. år) 

- Jonas Låstad (Taktlaus)  

- Styremedlem (1. år) 

- Lars Jacob (Larmonien) 

- Styremedlem/mediekaptein (1. år) 

-  

- Økonomiansvarlig (½. år) 

-  

- Styremedlem/skribent (½. år) 

- Markus Frislid (bjørneblæs)  

- Styremedlem (½. år) 

- Birgitte Emilie Hoff (Åsblæst’n) 

 

Styret får fullmakt for å supplere tomme stillinger 

 

Sak 9: Fastsettelse av medlemskontingent 

-  Styret foreslår å opprettholde medlemskontingent på 100kr per medlemslag 

Utgått grunnet vedtektsendringer  

 

Sak 10: Eventueltsaker 

Utgått grunnet dårlig tid  

 

 

Underskrift: 

X
Thomas W almsley

X
Y n g v ild  E g g e n  H o lm

 
 

 

 


